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 Zápisnica  

zo 6.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Spišský Hrhov,  

konaného dňa 16.09.2021    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Mgr. Zuzana Kučerová – starostka obce 

Poslanci:  Ladislav Antal, Ing. Dominik Bokšanský, Peter Bosák, Mgr. Milan 

Glevický, Mgr. Ján Kožuško, Jozef Seman 

Neprítomní: - 

Ospravedlnení: PaedDr. Milan Richtarčík 

Ďalší prítomní: Ing. Iveta Richtarčíková, Ing. Erika Rímska, JUDr. Dana Rusnáčiková, 

JUDr. Pavol Papcun 

Verejnosť: - 

 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie  

3. Prijatie VZN obce Spišský Hrhov č. 5/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa materskej školy a 

školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, štátom uznanej cirkvi alebo 

náboženskej spoločnosti a inej právnickej a fyzickej osoby 

4. Úprava rozpočtu 

5. Štatút a zásady hospodárenia – prerokovanie návrhu 

6. Pridelenie bytu 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

 

K bodu 1. Otvorenie 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Zuzana Kučerová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných 

poslancov na zasadnutí OZ.  

Starostka  konštatovala, že počet prítomných poslancov je 6 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka na úvod navrhla hlasovanie za program, na základe ktorého zvolala obecné 

zastupiteľstvo.  

 

Hlasovanie: za:    6 (Antal,Bokšanský,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

 

Potom starostka navrhla doplnenie bodu do programu za bod č. 3 a to „Poskytnutie dotácie 

pre farnosť v Spišskom Hrhove“.  
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Hlasovanie: za:    6 (Antal,Bokšanský,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

 

Ďalej sa poslanec D. Bokšanský informoval o tom, prečo nie je v programe Žiadosť od SPIŠ 

TOUR, s.r.o. o prenájom obecného pozemku. Starostka ho oboznámila s tým, že na zasadnutí 

komisie sa zhodli, že p. Dzurilla bude pozvaný na ich ďalšie stretnutie, na ktorom môže 

odprezentovať svoj zámer. 

Následne nato poslanci hlasovali o návrhu D. Bokšanského doplniť „Žiadosť                               

SPIŠ TOUR, s.r.o.“ do programu. 

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    0 

zdržal sa:   5 (Antal,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

 

Ďalší bod do programu, ktorý navrhol D. Bokšanský bol „Návrh na zrušenie jeho členstva 

v komisii majetkovo-finančno-právnej, poľnohospodárstva, výstavby a životného prostredia“. 

Podľa jeho názoru komisia neplní účel na aký bola zriadená a žiadal o zrušenie členstva 

v predmetnej komisii.  

 

Hlasovanie: za:    5 (Antal,Bokšanský,Bosák,Glevický,Kožuško) 

proti:    0 

zdržal sa:   1 (Seman) 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

 

Na koniec navrhol doplniť do programu ďalší bod „Interpelácie“. 

 

Hlasovanie: za:    3 (Antal,Bokšanský,Kožuško) 

proti:    0 

zdržal sa:   3 (Bosák,Glevický,Seman) 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

 

Poslanci opäť hlasovali za program so všetkými navrhnutými doplnkami.  

 

Uznesenie č. 47/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Spišský Hrhov  

 

schvaľuje 

 

Program rokovania s navrhnutými zmenami a doplnkami. 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 
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1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie  

3. Prijatie VZN obce Spišský Hrhov č. 5/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa materskej školy a 

školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, štátom uznanej cirkvi alebo 

náboženskej spoločnosti a inej právnickej a fyzickej osoby 

4. Poskytnutie dotácie pre farnosť v Spišskom Hrhove 

5. Úprava rozpočtu 

6. Štatút a zásady hospodárenia – prerokovanie návrhu 

7. Zrušenie členstva v komisii majetkovo-finančno-právnej, poľnohospodárstva, výstavby 

a životného prostredia 

8. Pridelenie bytu 

9. Interpelácie 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

Hlasovanie: za:    6 (Antal,Bokšanský,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku Ing. Eriku Rímsku, za overovateľov zápisnice:                  

Ladislav Antal a Ing. Dominik Bokšanský a návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Ján Kožuško 

a Jozef Seman. 

 

Uznesenie č. 48/2021 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Spišský Hrhov  

 

schvaľuje 

 

zapisovateľku Ing. Eriku Rímsku, overovateľov zápisnice: Ladislav Antal a Ing. Dominik 

Bokšanský a návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Ján Kožuško a Jozef Seman. 

 

Hlasovanie: za:    6 (Antal,Bokšanský,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

 

K bodu 3. Prijatie VZN obce Spišský Hrhov č. 5/2021 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a 

dieťa materskej školy a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, štátom 

uznanej cirkvi alebo náboženskej spoločnosti a inej právnickej a fyzickej osoby 
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Starostka na úvod odovzdala slovo ekonómke I. Richtarčíkovej, ktorá vysvetlila poslancom 

o akú zmenu sa vo VZN jedná. 

I. Richtarčíková oznámila, že VZN upravuje rozpočet ZUŠ. VZN sa upravujú bežné výdavky 

škôl, výdavky na mzdy a prevádzku.  

ZUŠ požiadala o navýšenie kapitálových výdavkov. Ponížia bežné výdavky a tým sa navýšia 

kapitálové výdavky. Dôvodom je zakúpenie digitálneho orgánu.  

 

Vyjadril sa M. Glevický za komisiu, ktorá odporúča schváliť navrhované VZN.  

Potom poslanci jednohlasne schválili prijatie VZN. 

 

Uznesenie č. 49/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Hrhov  

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Spišský Hrhov č. 5/2021 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa 

materskej školy a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, štátom uznanej 

cirkvi alebo náboženskej spoločnosti a inej právnickej a fyzickej osoby. 

 

Hlasovanie: za:    6 (Antal,Bokšanský,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

 

K bodu 4. Poskytnutie dotácie pre farnosť v Spišskom Hrhove 

 

Starostka oboznámila poslancov, že jej bola doručená žiadosť o poskytnutie dotácie pre 

farnosť v Spišskom Hrhove na dofinancovanie reštaurovania oltárov. 

M. Glevický spomenul, že p. farár ICLic. Miroslav Baloga podal tiež žiadosti o financovanie 

na Ministerstvo kultúry a PSK, žiadosti mu boli schválené. Dotácie na úplné financovanie 

reštaurovania oltárov nepostačia, z tohto dôvodu žiada o dotáciu z rozpočtu obce.  

 

Uznesenie č. 50/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Hrhov  

schvaľuje 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v zmysle platného VZN č. 2/2018 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu obce – na celoročnú činnosť pre organizáciu: Rímskokatolícka cirkev - farnosť 

Spišský Hrhov, Komenského 12, 053 02 Spišský Hrhov vo výške 2 000 €. 

 

Hlasovanie: za:    6 (Antal,Bokšanský,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 
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neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 5. Úprava rozpočtu 

 

V tomto bode starostka opäť prenechala slovo ekonómke I. Richatrčíkovej. Poslancov 

informovala o tom, že hlavným dôvodom úpravy rozpočtu je odkúpenie kaštieľa a s tým 

spojené prijatie samotného úveru. Ďalším dôvodom úpravy rozpočtu bol odhad výnosu dane 

z príjmov fyzických osôb pre samosprávy a rozsiahlejšia úprava bežných výdavkov. 

Ekonómka oznámila, že sa jedná o 12 navrhovanú úpravu rozpočtu. Predniesla komentár 

k jednotlivým príjmovým a výdavkovým položkám rozpočtu.  

 

K tomuto bodu programu sa vyjadrila kontrolórka obce JUDr. Dana Rusnáčiková, ktorá 

pripravila odborné stanovisko k dlhovej službe. Pri poskytnutí úveru verifikovala údaje 

z účtovníctva a z rozpočtu. Konštatovala, že obec spĺňa podmienky na prijatie úveru 

a odporúča schváliť prijatie úveru na odkúpenie kaštieľa. Dodala, že momentálna úroková 

zadlženosť obce k 30.9.2021 už po prijatí úveru je 14%, odporúčaný limit je 30%. 

M. Glevický dodal, že komisia jednohlasne odporúča OZ schváliť úpravu rozpočtu.  

 

D. Bokšanský položil tri otázky, ktorými sa informoval o : 

I. Úprave rozpočtu, konkrétne  prečo sa navyšujú bežné výdavky obce o 57 000 € a k rozpočtu 

nebola predložená dôvodová správa, v ktorej by malo byť vysvetlené takéto navýšenie 

výdavkov. Ďalej sa vyjadril, že nevie ako boli prerokované zmeny týkajúce sa rozpočtu, 

neboli vopred predložené podklady k zmenám rozpočtu čo považuje za neprijateľné. 

 

II. Ďalej konštatoval, že nevieme ako bola prerokovaná úprava rozpočtu na finančnej komisii, 

keďže nebola k dispozícii zápisnica zo stretnutia. Komisii neboli predložené podklady 

k zmenám rozpočtu. 

 

III. Na koniec položil otázku akým spôsobom bude vybraná banka pri poskytnutí úveru, ktorá 

banka a aké budú náklady na úver.  

 

Následne nato sa vyjadrila starostka k neúčasti poslanca D. Bokšanského na zasadnutí 

komisie a oboznámila ho o tom, že všetky otázky týkajúce sa úpravy rozpočtu si prerokovali 

na zasadnutí komisie, prešli si všetky položky a všetky otázky boli zodpovedané. 

Potom ho informovala o tom, že banky na poskytnutie úveru boli oslovené a čakáme na 

cenové ponuky, keďže v tomto prípade nemusí prebehnúť verejné obstarávanie. Ďalej ho 

informovala o nových zamestnancoch obecného úradu, ktorý nebudú pracovať na obecnom 

úrade, ale vonku v obci. 

 

Po diskusii podal D. Bokšanský poslanecký návrh, aby v takejto forme rozpočet neschválili 

a aby boli splnené všetky náležitosti, ktoré majú byť splnené. Ďalej navrhol, aby úprava 

rozpočtu bola prerokovaná tak ako má byť a potom by po dohode schválili alebo neschválili 

úpravu rozpočtu.   

Starostka mu oznámila, že o rozpočte na budúci rok budú diskutovať na stretnutí komisie, kde 

sa môže vyjadriť ku každej položke a o jeho poslaneckom návrhu k rozpočtu starostka 

odmietla hlasovať. Podľa vyjadrenia kontrolórky mal byť poslanecký návrh podaný písomne.  

 

Potom starostka prečítala návrh uzneseniam o ktorom poslanci hlasovali. 
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Uznesenie č. 51/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Hrhov  

schvaľuje 

úpravu rozpočtu obce podľa predloženého Návrhu úpravy rozpočtu obce Spišský Hrhov – 

zmena č. 12/2021. 

 

Hlasovanie: za:    5 (Antal,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    1 (Bokšanský) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 6. Štatút a zásady hospodárenia – prerokovanie návrhu 

 

V tomto bode programu starostka informovala všetkých prítomných o postupe a spôsobe 

akým boli spracované zásady hospodárenia a štatút obce, ktoré predložila OZ. 

Požiadala M. Glevického aby sa vyjadril za komisiu, ktorá po diskusiách poslancov 

a ostatných členov komisie odporúča OZ schváliť upravený návrh štatútu obce a zásady 

hospodárenia.  

 

Vyjadril sa D. Bokšanský, ktorý mal niekoľko pripomienok a návrhov k štatútu obce: 

I. Navrhol aby sa v štatúte neuvádzalo to, čo upravuje legislatíva, čím by sa štatút skrátil na 

nevyhnutné minimum. 

Na požiadanie starostky sa vyjadril JUDr. Pavol Papcun, ktorý konštatoval, že sú rôzne dlhšie 

aj kratšie štatúty v mestách a obciach pričom vyjadril svoj názor, že on je zástanca 

komplexnejších textov.  

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    5 (Antal,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 

 

II. Ďalej v súvislosti s § 15 navrhol v bodoch prevod, zverenie a odňatie majetku, prevzatie 

dlhu, postúpenie pohľadávky, započítanie pohľadávok, odpustenie pohľadávok, darovanie 

a prenájom majetku, nakladanie s majetkovými právami, jednorazové dávky a poskytovanie 

dotácie vypustiť zo štatútu t.j. nechať v plnej kompetencii OZ. V ostatných bodoch navrhol 

limit pre starostu do 300 € v prípade obstarávania tovarov a služieb limit 2 000 €. 

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    3 (Bosák,Glevický,Seman) 

zdržal sa:   2 (Antal,Kožuško) 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 
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III. Na koniec navrhol do štatútu doplniť nasledovné: „Na obstaranie tovarov, služieb 

a stavebných prác nad hodnotu 1 000 € musí byť použitá elektronická forma obstarávania – 

elektronické trhovisko a to prednostne systém EVO (elektronické verejné obstarávanie) alebo 

EKS (elektronický kontraktačný systém). 

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    5 (Antal,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 

___________________________________________________________________________ 

 

Pripomienky a návrhy D. Bokšanského k zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce: 

I. Navrhol aby sa z čl. 5 odstránili všetky duplicity, ktoré sú uvedené aj v štatúte obce. 

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    5 (Antal,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 

 

II. Potom navrhol aby v súvislosti s  čl. 5 ods. 2 pís. q) bola realizovaná evidencia všetkých 

prijatých darov pre obec.  

P. Papcun oznámil, že obec takúto povinnosť evidencie prijatých darov už zo zákona má. 

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    5 (Antal,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 
 

III. V čl. 10 ods. 6 navrhol vypustiť bod b) a ďalej navrhol aby všetky OVS boli prerokované 

na zasadnutí OZ.  

Po diskusii s p. Papcunom a p. Rusnáčikovou bol poslanecký návrh stiahnutý a poslanci 

o ňom nehlasovali. 

 

IV. Poznamenal, že čl. 12 ods. 4 sa týka minimálnej ceny pre záujemcov, ktorý majú na 

pozemkoch stavbu. Navrhol, aby aj v tomto bode bola minimálna cena podľa čl. 17. 

 

Hlasovanie: za:    3 (Antal,Bokšanský,Kožuško) 

proti:    3 (Bosák,Glevický,Seman) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 
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V. V čl. 14 ods. 1, ktorý sa týka prevodu majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

navrhol, aby sa v poslednej vete vypustilo slovo „najmä“, tzn. že osobitný zreteľ by sa použil 

iba v prípade verejného záujmu a rozvoja obce. 

Starostka sa informovala u p. Papcuna, ktorý poznamenal, že osobitný zreteľ je výhradnou 

kompetenciou OZ a že vypustenie slova „najmä“ z poslednej vety by išlo nad rámec zákona. 

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    4 (Antal,Bosák,Glevický,Seman) 

zdržal sa:   1 (Kožuško) 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 

 

VI. Čl. 14 ods. 3 hovorí o výške kúpnej ceny pri osobitnom zreteli. V tomto prípade navrhol 

tieto odrážky vypustiť a riadiť sa štandardne čl. 17, v ktorom sú upravené minimálne ceny 

pozemkov. 

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    3 (Bosák,Glevický,Seman) 

zdržal sa:   2 (Antal,Kožuško) 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 

 

VII. Čl. 17 ods. 1 hovorí o minimálnej východiskovej kúpnej cene pozemkov pre všetky 

formy predaja, ktorá je stanovená 15 eur/m2. D. Bokšanský navrhol minimálnu cenu              

50 eur/m2 a ročné navyšovanie tejto sumy o 5%. 

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    4 (Antal,Bosák,Glevický,Seman) 

zdržal sa:   1 (Kožuško) 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 

 

VIII. Ďalej navrhol v čl. 17 ods. 4 zvýšiť kúpnu cenu poľnohospodárskej pôdy v intraviléne 

obce z 10 eur/m2 na 50 eur/m2.  

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    5 (Antal,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 

 

IX. Na koniec navrhol v čl. 17 ods. 4 zvýšiť kúpnu cenu poľnohospodárskej pôdy v 

extraviláne obce z 5 eur/m2 na 30 eur/m2.  

 

Hlasovanie: za:    1 (Bokšanský) 

proti:    3 (Bosák,Glevický,Seman) 
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zdržal sa:   2 (Antal,Kožuško) 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Poslanecký návrh nebol prijatý. 

 

Po navrhovaných pripomienkach starostka prečítala návrhy uznesení. 

 

Uznesenie č. 52/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Hrhov  

berie na vedomie 

Štatút obce Spišský Hrhov. 

 

Hlasovanie: za:    5 (Antal,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    1 (Bokšanský) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č. 53/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Hrhov  

berie na vedomie 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Spišský Hrhov. 

 

Hlasovanie: za:    5 (Antal,Bosák,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    1 (Bokšanský) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 1 (Richtarčík) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 7. Zrušenie členstva v komisii majetkovo-finančno-právnej, poľnohospodárstva, 

výstavby a životného prostredia 

 

Tento bod do programu navrhol doplniť poslanec D. Bokšanský. Dôvodom bolo zrušenie jeho 

členstva v predmetnej komisii. Prítomným spomenul históriu fungovania komisie, podľa jeho 

názoru si neplní účel na aký bola zriadená a komisia prejednávala financie a zmeny rozpočtu 

obce len okrajovo a financie obecných spoločností vôbec neprejednávali. Taktiež dodal, že sa 

nevedú diskusie o úveroch a projektoch obce.  

Oznámil, že komisiu svojou účasťou podporovať nebude, minimálne do času kým sa nezmení 

vedenie prípadne zloženie komisie. 

Potom poslanci hlasovali o zrušení resp. vzdaní sa členstva D. Bokšanského v uvedenej 

komisii.  

 

Hlasovanie: za:    4 (Antal,Bokšanský,Glevický,Seman) 
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proti:    1 (Kožuško) 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bosák,Richtarčík) 

 

 

K bodu 8. Pridelenie bytu 

 

Starostka oboznámila prítomných o zasadnutí komisie, ktorá prideľovala uvoľnený obecný 

nájomný byt. Byt získala po rokovaní komisie p. Cisková. 

 

Uznesenie č. 54/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Hrhov  

schvaľuje 

prenájom 1 – izbového bytu v bytovom dome Čsl. Armády 418/39A, Spišský Hrhov pre 

Cecíliu Ciskovú,  bytom Komenského 86/15, 053 02 Spišský Hrhov. 

Náhradníci: 1. Michal Wagner, 

                    2. Tomáš Albert. 

 

Hlasovanie: za:    5 (Antal,Bokšanský,Glevický,Kožuško,Seman) 

proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bosák,Richtarčík) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 9. Interpelácie 

 

V tomto bode položil D. Bokšanský starostke otázky týkajúce sa ČOV, konkrétne kam 

vyúsťuje ČOV z ul. Pisarovskej a ďalej sa informoval v akom stave je riešenie problémov, 

ktoré súvisia s vytápaním kanalizácie v tejto oblasti. 

Starostka mu oznámila, že bol vykonaný preplach kanalizácie na Pisarovkej ul., ktorá bola 

zanesená, keďže ČOV kapacitne nepostačuje a je potrebné ju zväčšiť. Najvýhodnejším 

riešním by bolo po zväčšení ČOV na ul. Gen. Svobodu. realizovať prečerpávačku z ČOV na 

ul. Pisarovská. Ďalej ho informovala o tom, že v prípade prívalových dažďov ide dažďová 

voda s kalom do potoka, pretože kapacitne nestíha spracovať veľké množstvo vody. Z tohto 

dôvodu bol realizovaný výpust pred ČOV.  

Potom starostka oznámila, že v súčasnosti sa rieši územné  konanie z dôvodu zväčšenia ČOV 

na ul. Gen. Svobodu.  

 

Ďalej sa informoval o kanalizácii v okolí historického mosta. Starostka ho oboznámila 

o návrhu vybudovať prečerpávačku pri ihrisku pri ZŠ, ktorá by vytláčala kal do ČOV Gen. 

Svobodu po zväčšení kapacity. Tiež spomenula, že po odkúpení kaštieľa bude spustená ČOV 

nachádzajúca sa v parku. 
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Na koniec sa informoval o nepokosených verejných priestranstvách. Starostka mu vysvetlila, 

že kosenie v obci zamestnanci vykonávajú postupne a tiež, že sme kapacitne obmedzení.  

 

 

K bodu10. Diskusia 

 

V diskusii D. Bokšanský navrhol, aby obec zakúpila autobus pre školopovinné deti, ktoré 

dochádzajú do škôl do Levoče. Poslanci s týmto návrhom nesúhlasili.  

 

 

K bodu 11. Záver 

 

Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 19:35 h. 

 

Obec disponuje kamerovým záznamom zo zasadnutia. 

 

Zapísala: Ing. Erika Rímska 

Spišský Hrhov  22. 09. 2021                      

 

 

 

 

 

        ...............................................     

           Mgr. Zuzana Kučerová 

                     starostka obce 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

   

Ladislav Antal   ....................................................                 

 

Ing. Dominik Bokšanský  ....................................................   


